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 رنج مردم را میبینم، هیچ وقت هم نگفتم 
همه چیز خوب است

من قهرقهرمانمان نیستم 
رامبد جوان در گفتگوی مفصل با ماهنامه صبا 

برای اولین بار از حاشیه ها گفت


